



COLLEGE OF NURSING, HONG KONG 香港護理學院

「ERB 學員服務日 2017」



學院於二零一七年三月十一日(星期六)參與僱員再培訓局於麥花臣露天遊樂場舉辦「ERB 學員服務日 2017」及 ERB 25 周年開展禮暨第 9 屆 ERB「人才發展計劃」頒獎禮，為有特別需要的社群及市民提供多元化的服務，展示從培訓課程學到的知識及技能，同時發揮「自助助人」精神。

學院參與舉辦「服務及報讀區」攤位，向在場人士提供課程包括醫護支援人員(臨床病人服務)基礎證書、陪月員基礎證書及保健員證書的資訊。另外由學院畢業的 ERB 學員義工即場為市民提供量血壓、度高、磅重的保健服務以推廣社區健康，是此服務人數超過一百五十人次。活動在一片熱鬧愉快之歡呼聲下完滿結束。



課程的介紹及諮詢



學院義工為在場人士提供保健服務





COLLEGE OF NURSING, HONG KONG 香港護理學院

「2017 ERB Service Day」



College of Nursing, Hong Kong participated in the ERB 25th Anniversary Opening Ceremony cum the 9th ERB “Manpower Development Scheme” Award Presentation on 11 March 2017 at the MacPherson Playground in Mongkok.

A volunteer team of College runs a booth to introduce and offer enquiry counselling services for the ERB courses: Foundation Certificate in Post-natal Care Worker Training, Foundation Certificate in Care-related Support Worker Training and Certificate in Health Worker Training and provide. Besides, we have our ERB course graduates applied the skill learnt from the course and volunteered in this event to provide complimentary health check to over 150 participants. We appreciated the opportunity to serve the public and to promote the health of the community.



Course Enquiry



Health Check Service

